

English

## La Nefera – Energy, Flow & Global Beats

**Jennifer Perez aka La Nefera** is a Dominican-Swiss artist who blends hip-hop with Latin, Afro-beats, cumbia, and electronic elements into an explosive sound. Her stage presence and powerful lyrics captivate the audience from the first moment. Inspired by Nefertiti, she unleashes strength on stage and draws listeners in. Having performed in countries like Mozambique, Palestine, Canada, and the UK, she continues to impress with every performance.

Her music combines Latin rhythms with hip-hop-inspired lyrics, creating a socially conscious sound that invites both dancing and reflection. With “**C'est ça**” (2023) and the follow-up “**Aprendí a vivir**” (2024), La Nefera showcases her artistic evolution and personal reflections. Her **music residency in Colombia** played a key role in shaping her sound, introducing new influences.

## Engagement & Awards

In addition to her musical success, La Nefera has received multiple accolades, including the **Cultural Music Award of the Canton Basel-Landschaft (2020)** and the **Basel Pop Award (2022)**. She is also a passionate advocate for social issues, particularly the empowerment of FLINTA individuals.

## 2025 – New Year, New Tour, New Music

In **2025**, La Nefera is set to hit the road with fresh ideas and new music. Her sound remains driven by strong rhythms and meaningful messages, and she's ready to inspire her growing international audience.

## The Band

La Nefera is supported by an outstanding band:

 **Florian Haas (Drums)** – an internationally renowned drummer with high-energy performances.

 **Ernesto Herrera (Guitar)** – a virtuoso guitarist from Argentina.

 **Demian Gattas (Bass)** – lays down the powerful groove that drives La Nefera's music.

 **Sophie Helle (Percussion)** – a talented percussionist from Geneva.

## La Nefera Live

With a mix of dance, energy, and deep lyrics, **La Nefera** delivers unforgettable live shows. Her music invites the audience to be swept away by pulsating beats and to fully embrace the moment.

## La Nefera – Energy, Flow & Global Beats

**Jennifer Perez aka La Nefera** ist eine dominikanisch-schweizerische Künstlerin, die Hip-Hop mit Latin, Afro-Beats, Cumbia und elektronischen Elementen zu einem explosiven Sound verbindet. Ihre Bühnenpräsenz und kraftvollen Texte fesseln das Publikum vom ersten Moment an. Inspiriert von Nofretete entfaltet sie auf der Bühne Stärke und zieht die Zuhörer in ihren Bann. Sie hat in Ländern wie Mosambik, Palästina, Kanada und dem UK gespielt und begeistert bei jeder Performance.

Ihre Musik kombiniert lateinamerikanische Rhythmen mit hip-hop-inspirierten Texten und schafft einen sozialbewussten Sound, der sowohl zum Tanzen als auch zum Nachdenken anregt. Mit „C'est ça“ (2023) und dem darauf folgenden „**Aprendí a vivir**“ (2024) zeigt sie ihre künstlerische Weiterentwicklung und persönliche Reflexionen. Besonders prägend war ihre **Musikresidenz in Kolumbien**, die ihren Sound mit neuen Einflüssen bereichert hat.

## Engagement und Auszeichnungen

Neben ihrem musikalischen Erfolg hat La Nefera zahlreiche Auszeichnungen erhalten, darunter den **Kulturpreis Musik des Kantons Basel-Landschaft (2020)** und den **Basel Pop Preis (2022)**. Sie setzt sich zudem leidenschaftlich für soziale Themen ein, insbesondere für die Stärkung von FLINTA-Personen.

## 2025 – Neues Jahr, neue Tour, neue Musik

Im **Jahr 2025** ist La Nefera bereit, mit frischen Ideen und neuer Musik auf Tour zu gehen. Ihr Sound bleibt von starken Rhythmen und tiefgründigen Botschaften geprägt, und sie ist bereit, ihr wachsendes internationales Publikum zu inspirieren.

## Die Band

La Nefera wird von einer herausragenden Band unterstützt:

 **Florian Haas (Drums)** – ein international anerkannter Drummer mit energiegeladenen Performances.

 **Ernesto Herrera (Gitarre)** – ein virtuoser Gitarrist aus Argentinien.

 **Demian Gattas (Bass)** – sorgt mit seinem kraftvollen Groove für das Fundament von La Neferas Musik.

 **Sophie Helle (Percussion)** – eine talentierte Percussionistin aus Genf.

## La Nefera Live

Mit einer Mischung aus Tanz, Energie und tiefgründigen Texten liefert **La Nefera** unvergessliche Live-Shows. Ihre Musik lädt das Publikum ein, sich von pulsierenden Beats mitreißen zu lassen und den Moment voll zu genießen.